
 
 

 

 

Nieuwsbrief 15 april 2022 
 

Van de bestuurstafel / extra mededeling 

 

Beste medebadmintonners, 

Afgelopen dinsdag hebben we de Algemene Ledenvergadering 2022 gehad. 

Daarin zijn o.a. de financiële cijfers 2020, 2021 en begroting 2022 besproken. 

De cijfers in 2020 zijn nog zwart, ondanks het uitbreken van Corona.  

In 2021 is dit helaas niet meer het geval en dit heeft een aantal oorzaken : 

• Door de pandemie is het ledental (vooral jeugdleden) behoorlijk afgenomen. En dat is ook te 

begrijpen door de onzekere tijden in dat jaar ; 

• Onze sponsor Bannink is er intussen mee gestopt, zoals ik in de laatste nieuwsbrief van een 

aantal weken terug al heb vermeld. In het verleden ontvingen we jaarlijks € 500 en in het 

laatste jaar nog eenmalig € 250. Maar nu niets meer. 

• De ‘normale’  kosten in de periodes dat we wel konden badmintonnen, gingen wel gewoon 

door. Zaalhuur, trainerskosten, afdracht aan de Nederlandse Badmintonbond, bankkosten, 

etc..  

In de begroting 2022 zet de trend van ‘rode’ cijfers zich verder door. Als we zo doorgaan, koersen 

we dit jaar af op een verlies van een kleine € 3.000 en kunnen we binnen afzienbare tijd ons 

badmintonracket in de boom hangen. 

Om dit te voorkomen hebben we tijdens de ALV het volgende besloten, enerzijds op lange – en 

anderzijds op de korte termijn. Op de lange termijn willen we zo snel mogelijk een nieuwe 

(hoofd)sponsor zoeken. Dit wilden we eigenlijk al in 2021 doen, maar door Corona bleven de 

poorten voor zover gesloten. Intussen is het eerste contact met een potentiële sponsor gelegd en 

hebben we goede hoop dat dit een positieve kant op zal gaan. Daarnaast willen we dit jaar weer 

demo’s gaan geven (ledenwerving) zoals we wel vaker hebben gedaan in het verleden ; aantal keren 

in de Gansehof, een keer in de Friese straat, etc.. Ik nodig ook ieder lid uit om op dit vlak met ideeën 



 
 

 

 
te komen. We pakken zo met een aantal (bestuurs)leden ons boeltje bij elkaar en geven een demo. 

Mag bijv. ook gerust in Gramsbergen, Dalen of noem maar op….in ieder geval in Coevorden of 

directe omgeving. Verder wil ik iedereen vragen om bij zichzelf in de familie- of 

vrienden/kenniskring te kijken of er nog potentiële badmintonners rondlopen. En/of we nog ex-leden 

kennen, die wellicht weer willen beginnen. Je weet nooit hoe een badmintonner een shuttle vangt 

(variatie op koe en haas…). 

Op de korte termijn hebben we vanaf half april de zaal op maandag- en donderdagavond maar voor 

2/3 in gebruik in plaats van geheel. Dit bespaart al snel € 750 op jaarbasis. Dit is echter niet 

voldoende. Daarom hebben we tijdens de afgelopen ALV anoniem besloten dat we vanaf 1 mei 

aanstaande de contributie per maand voor senioren verhogen van € 13,50 naar € 15 en van junioren 

van € 8 naar € 9. Hiermee voorkomen we dat we de rekeningen op korte termijn niet meer kunnen 

voldoen. Op de langere termijn zijn we bezig, maar de term zegt het al….. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Namens het bestuuur 

Jos Soppe 

Voorzitter BC Bannink Mach 

 
Vind ons leuk op Facebook 

 
Mocht je de nieuwsbrief niet langer willen ontvangen kun je je afmelden door een mailtje te sturen naar:  

 

secretaris@bannink-mach.nl 

https://bannink-mach.us6.list-manage.com/track/click?u=4c122a2b5156cc0cf83a1aeea&id=192a3b6346&e=a2a5ead1d3

